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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 610  din 25.08.2023, În conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali. Absentează dl. consilier 
local Mateiciuc Silviu – Nicolae și d-na consilier local Gavril Elena. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 

ședința ordinară.  Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul legal. A apărut o 

suplimentare a ordinii de zi cu aprobarea achiziționării de servicii necesare 

implementării proiectului  cu dotarea cu mobilier, materiale didactice şi echipamente 

digitale. Alte propuneri? 

 D-nul consilier local Stoica Cozmin propune introducerea pe ordinea de zi a 

punctului Diverse. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, in totalitate, respectiv:    
             1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.07.2023 și 08.08.2023; 
              2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   3. Proiect de hotărâre privind modificarea unei suprafețe de teren atribuită 
d-nei Moldovanu Loredana în condițiile Legii nr. 15/2003, cu modificările și 
completările ulterioare- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              4.  Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe 
ANL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              5. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită a unei 
suprafeţe de teren,  proprietatea privată a Municipiului Fălticeni, în vederea 
construirii unei locuinţe - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              6. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a organigramei 
Creșei ”Sfânta Ana” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    7. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local a sumei de 
24.000 lei în vederea organizării în data de 16 septembrie 2023 a evenimentului 
cultural din cadrul proiectului de promovare a Municipiului Fălticeni „ Împreună 
susținem promovarea – Fălticeni, Mon Amour” – ediția a III-a - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
                8. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local a sumei de 
30.000 lei în vederea finanţării parţiale  a cheltuielilor pentru masa participanţilor 
la Festivalului Internaţional de Teatru pentru Tineret „Grigore Vasiliu Birlic” 
desfăşurat în perioada 21 – 27 august 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 



               9.  Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat 
al Municipiului Fălticeni a unor  suprafețe de teren - iniţiator, , primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
              10. Proiect de hotărâre privind comasarea unor imobile, proprietatea privată 
a municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
               11. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și derulării 
procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziția produselor și a 
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 
educative aferente Programului pentru școli în perioada 2023 - 2029, la nivelul 
Municipiului Fălticeni – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              12. Proiect de hotărâre privind înființarea unui cabinet stomatologic școlar 
în cadrul Colegiului Național”Nicu Gane” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
              13. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafețe de teren aparținând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de 
preempțiune al proprietarilor construcțiilor - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
             14. Proiect de hotărâre privind stabilirea contravalorii normei de hrană 
acordată personalului din cadrul Poliţiei Locale Fălticeni începând cu data de 
01.09.2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  15. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile 
care aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren 
în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
             16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de funcționare a 
parcurilor publice din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
             17.  Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru „ Întocmire PUZ pentru construire clădiri de locuințe colective cu regim de 
înălțime D+P+2E+M. locuri de parcare, loc de joacă, spații verzi amenajate, 
împrejmuire, branșamente utilități” generat de imobilul situat în județul Suceava, 
intravilanul municipiului Fălticeni, strada Dumbrava Minunată, f.n., identificat prin 
nr.cad. 38953, proprietatea S.C. AS IT CONSTRUCT S.R.L. - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

   18. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava înregistrată sub nr. 
13654/3/21.08.2023; 
     19.  Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de servicii necesare 

implementării proiectului ”DOTAREA CU MOBILIER, MATERIALE DIDACTICE ŞI 
ECHIPAMENTE DIGITALE A UNITĂŢILOR DE ÎNVĂŢĂMÂNT PREUNIVERSITAR ŞI A 
UNITĂŢILOR CONEXE DIN MUNICIPIUL FĂLTICENI, JUD. SUCEAVA”, finanțat prin 

Programul Național de Redresare și Reziliență – Componenta 15 – Educație- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu  17 voturi „pentru”. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 



   Se supun la vot procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.07.2023 și 
08.08.2023, acestea fiind aprobate cu unanimitate de voturi. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În varianta revizuită a apărut o 
modificare, în sensul că, am introdus în lista de investiții obiectivul ”dotarea cu mobilier, 
materiale didactice şi echipamente digitale a unităţilor de învăţământ preuniversitar şi a 
unităţilor conexe din municipiul Fălticeni, jud. Suceava”, cu finanțare din PNNR, în 
valoare  de 13.475.300 lei, suma reprezentând cheltuieli eligibile și neeligibile pentru 
implementarea proiectului. Cheltuielile neeligibile sunt consultanța, informarea și 
publicitatea. Secțiunea de  funcționare se majorează conform raportului de specialitate, 
iar la secțiunea de dezvoltare, diminuăm cu 500 mii valoarea obiectivului de investiții 
Baza Nautică, deoarece primim bani de la Consiliul Județean, respectiv 1,5 mil lei și ne 
permitem să retragem banii pe care i-am alocat inițial și să-i realocăm către alte 
investiții. Majorăm obiectivul de investiții reabilitare termică la  Școala Gimnazială” Ioan 
Ciurea”, și  diminuăm cu 270 mii  la obiectivul de investiție „construire loc joacă, str. 
Avram Iancu”.  
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.  
Corbu Luminița – Claudia și Pintilii Marius nu-și exercită dreptul de vot. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind  modificarea unei suprafețe de teren atribuită d-nei Moldovanu Loredana în 
condițiile Legii nr. 15/2003, cu modificările și completările ulterioare- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de o suprafață de 

teren, pe Magazia Gării. Mai solicită  suprafață de 44 mp în spatele gospodăriei ei, care 

nouă nu ne folosește la absolut nimic. Propun majorarea până la 299 mp. Legea 

permite 300 mp. Face parte din categoria  de cetățeni pe care îi știți acolo, dar își face 

treaba, a construit, a obținut autorizații, avize, este în regulă. Atât timp cât respectă 

condițiile  legale, eu cred că e oportun să îi sprijinim. 

   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt trei beneficiari de 

contracte de închiriere. Legea le permite să achiziționeze, cu plată integrală sau în rate. 

Ei solicită vânzarea cu plată integrală. 

   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
     Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   atribuirea în folosinţă gratuită a unei suprafeţe de teren,  proprietatea 
privată a Municipiului Fălticeni, în vederea construirii unei locuinţe - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Tot în zona Magazia Gării, o 

suprafață cerută, de 176 mp de teren. D-na Yetis Ana Maria dorește să își construiască 

casă. Le dăm posibilitatea să o facă, deși mulți nu respectă termenul de un an în care 

trebuie să își realizeze documentația. Noi le dăm posibilitatea, să nu fim acuzați că nu 

vrem să ajutăm toate categoriile de oameni. 

   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
             D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.     
      Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea statului de funcții și a organigramei Creșei ”Sfânta Ana” 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ați mai văzut și în presă, am 

mai și declarat oficial, cu partea de autorizare. De data asta, am câștigat o bătălie 

importantă, în sensul că Ministerul Educației a emis ordinul privind autorizarea 

funcționării Creșei ”Sfânta Ana” Fălticeni. A fost publicat și în Monitorul Oficial, acum trei 

zile. Noi l-am ridicat oficial de la București. Următorul pas este să aprobăm, pentru a 

transmite către Inspectoratul Școlar, Organigrama și Statul de funcții. Va fi o unitate de 



învățământ. Pentru partea de cheltuieli salarii, cât și pentru partea de bunuri și servicii 

vom interveni, dacă va fi nevoie, cu bani de la bugetul local. În primul rând, persoana 

juridică fondatoare este Consiliul Local al Municipiului Fălticeni, prin Primar care este 

executivul, către Consiliul de Administrație. Se numește un director de către 

Inspectoratul Școlar, cu avizul primarului. Noi vom face o propunere către Inspectoratul 

Școlar, o vom motiva și argumenta, sperând ca Inspectoratul Școlar să țină cont de 

propunerea noastră și să ne transmită dacă acea persoană poate fi numită director și 

îndeplinește condițiile necesare. Apoi, în această organigramă vom avea 14 persoane 

personal didactic de predare, educatori puericultori sau educatori. Aici este atributul 

Inspectoratului Școlar.  Vor fi 10 persoane de personal didactic auxiliar, administrator 

financiar,  administrator de patrimoniu, secretar și 7 infirmiere(câte una la fiecare 

grupă). Asistent  medical, 2 persoane, un bucătar, un ajutor bucătar, muncitor calificat, 

sunt 3, instalator, lenjereasă,  paznic două posturi, îngrijitor, 7 posturi, pentru fiecare 

sală. Și mai vedem ce se mai solicită. Inițial erau  7 grupe, 3 mijlocii, 3 mari, una mică. 

Grupa mică 6 luni-1an, grupa mijlocie 1an - 2 ani, grupa mare 2 ani - 3 ani. La grupă 

mică s-a înscris o singura persoană. Prin urmare am făcut 3 grupe mijlocii și patru 

grupe mari, pentru că acolo avem cea mai mare cerere. Avem până acum 112 solicitări. 

Mergem pe capacitatea maximă, ca să o autorizăm. Pe parcurs, cum vor fi prezenți,  

vom vedea, pentru că vor contacta tot felul de viroze și prezența  se va micșora. Pașii 

vor fi așa:  Trimitem la Inspectoratul Școlar ce votăm astăzi.  Trimitem propunerea 

noastră directă. Așteptăm răspunsul Inspectoratului, numirea directorului și a celor 14 

cadre. Directorul și cu persoanele autorizate din primărie vor demara concursurile 

pentru ocuparea celorlalte posturi pentru  personal  didactic auxiliar și nedidactic.  Vom 

începe activitatea în funcție de cum ocupăm aceste posturi, undeva la 15 octombrie - 1 

noiembrie, realist. Oricum, nu odată cu deschiderea anului școlar.  Părinții vor fi anunțați 

de noua structură organizatorică a Creșei, când se pot prezenta. Vom publica și un 

anunț. 

    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dacă tot am deschis subiectul 

despre asistenții medicali, avem în continuare aceeași problemă, un asistent medical la 

250 copii, dacă nu mă înșel. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Asistenții medicali și medicii, 

numărul maxim, sunt angajații noștri, dar sunt plătiți de DSP Suceava. Ei aprobă număr 

maxim. 

    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Acum o întrebare ca părinte: Dacă 

la o creșă s-a putut aloca la 112 copii doi asistenți medicali… 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E propunerea noastră, nu știm 

dacă ni se aprobă. La 250 copii e un lucru bun un asistent. La Colegiul Vasile Lovinescu 

sunt 1200 copii la un singur asistent. 

       D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Sunt perfect de acord. Dar 

asistentele fac naveta între centre, da? Dacă la un centru un copil face convulsii sau 

ceva… Eu am pățit cu copilul meu, la București și erau 24 de copii, nu 250. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ăsta este numărul maxim de 

posturi admis și aprobat de Direcția de Sănătate Publică. Asistenta nu tratează, ci 



trimite la medic, sună la 112, sunt soluții. Asistentele medicale la noi desfășoară o 

activitate profilactică, în primul rând, adică triajul la început de an și în fiecare dimineață. 

    D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Întreb, din perspectiva  în care noi 

putem face o cerere către DSP. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Cerere putem face, dar  

răspunsul nu îl primim.  E bună ideea să facem o cerere către DSP. Când vom aproba 

prima dată organigrama, vom solicita și o trimitem la inspectorat. Dacă ne aprobă, 

foarte bine. Nu știu  cum o vom motiva, dar vom cere. 

    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dacă plata salariului o face DSP - 

ul… 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Tocmai de aia nu ne aprobă, 

pentru  că ei trebuie să dea banii. 

    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dacă apare un caz cu un copil, 

apoi DSP-ul va veni să facă controale, cum a fost cu toată nebunia asta. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ce controale să facă? Noi o 

să cerem,  ideea nu e rea să cerem. O să solicităm, o să fundamentăm și vă vom spune 

ce răspuns am primit. Poate totuși ne aprobă. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
       Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind alocarea de la bugetul local a sumei de 24.000 lei în vederea organizării în 
data de 16 septembrie 2023 a evenimentului cultural din cadrul proiectului de 
promovare a Municipiului Fălticeni „ Împreună susținem promovarea – Fălticeni, 
Mon Amour” – ediția a III-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de proiectele pe 

care le avem împreună cu Rotary Fălticeni. A fost aprobat prin HCL nr.47/28.03.2023 

prin parteneriat între Primăria Municipiului Fălticeni și Asociația ”Rotary Club Fălticeni”. 

Anul acesta Primăria Municipiului Fălticeni alocă suma de 24.000 lei în vederea 

organizării acestui eveniment cultural. Practic plătim scena,  sonorizarea, ecranul și 

luminile pentru spectacolul din 16 septembrie 2023...spectacol în care vor evolua ”Lupii 

lui Calancea”. I-am văzut acum la  Soroca. Mi s-au  părut extraordinari. Au un stil mai 

deosebit, un act cultural elegant. Scena va fi amplasată în centru, unde a fost 

amplasată și anul trecut. Toată zona va fi pentru evenimentul cultural. Formațiile le 

plătește Rotary Club Fălticeni. 

    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  



 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?   
  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. Drăgușanu Octav – Anton și Moroșanu Gabriel nu își 
exercită dreptul de vot. 
     Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  alocarea de la bugetul local a sumei de 30.000 lei în vederea finanţării 
parţiale  a cheltuielilor pentru masa participanţilor la Festivalului Internaţional de 
Teatru pentru Tineret „Grigore Vasiliu Birlic” desfăşurat în perioada 21 – 27 
august 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

         D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E atipic că aprobăm o sumă 

de bani după derularea evenimentului, dar adresa de la ”Fălticeni Cultural” a venit pe 

data de 8 august, adică cu câteva zile de începerea evenimentului. Nu am mai avut 

timp fizic să convocam o ședință, dar deocamdată, factura nu ne-a parvenit. Alocăm 

suma de 30.000 lei către Asociația” Fălticeni Cultural”, pentru a plăti parțial, cheltuielile 

pentru masa participanţilor la Festivalul Internaţional de Teatru pentru Tineret „Grigore 

Vasiliu Birlic”. 

    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.   

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
      Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor  
suprafețe de teren - iniţiator, , primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Orașul se extinde în exterior. 

Sunt suprafețe de teren care au statutul de stradă, de căi de acces. Se impune 

atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni, pentru a fi 

intabulate și inventariate în domeniul privat al municipiului. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
       D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 



  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
  Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  comasarea unor imobile, proprietatea privată a municipiului Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt două suprafețe de teren 

pe strada Sublocotenent Grigoraș, le unim, pentru aceeași categorie de folosință, cale 

de acces, stradă. Ca să nu avem două străzi, cumulăm suprafața celor două și rămâne 

doar o stradă. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
       D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.    
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de 
atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziția produselor și a 
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 
educative aferente Programului pentru școli în perioada 2023 - 2029, la nivelul 
Municipiului Fălticeni – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de acele programe 

cu cornuri, lapte și măr. Sună cumva comic, ”neasumarea responsabilității”. Ar însemna 

ca fiecare primărie să facă licitație. Nici nu avem voie să facem noi așa ceva, dar 

Consiliul Județean e cel care va realiza întreaga licitație. Va lua câte o negație de la 

fiecare primărie, că nu se face licitație de către acestea, apoi organizează aceste 

proceduri pentru întreg județul. Dar, ca să poată face acest lucru, trebuie ca noi să nu 

dorim acest lucru. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind înființarea unui cabinet stomatologic școlar în cadrul Colegiului Național 
”Nicu Gane” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Avem un post de medic 

stomatolog, nu aveam cabinet. L-am construit și dotat conform normativelor în vigoare. 

Aprobăm cabinet școlar în cadrul Colegiului ”Nicu Gane”, dar nu va deservi doar elevii 

de la acest colegiu, ci toți copiii din sistemul educațional din Fălticeni. Va avea rol 

profilactic  în primul rând, plus tratare de urgențe, dar nu va face lucrări foarte 

complicate. Postul a fost ocupat de o doamnă doctor. De pe 1 septembrie vom avea 

acest cabinet și am vrea să își înceapă activitatea odată cu începerea anului școlar. Tot 

de DSP este plătit și acest medic. Acest cabinet va funcționa în fosta Policlinică. Va fi 

arondat pe lângă Colegiul  Nicu Gane, construit cu tot ceea ce înseamnă parte de 

circuite, instrumentar și tot ce trebuie acolo. Doamna doctor va fi angajata noastră, dar 

plătită de DSP. Iar activitățile și materialele decontate tot de DSP. Copiii nu vor plăti 

nimic. Totul va fi gratuit atât timp cât sunt elevi, chiar dacă depășesc vârsta de 18 ani, 

cum sunt cei de clasa a XII a. 

   D-nul consilier local, Stoica Cozmin: S-a dat o lege, referitor la decontarea 

intervențiilor stomatologice, în baza unui contract cu Casa de Asigurări de Sănătate. Mă 

gândesc și alte intervenții, pentru că nu poți să te limitezi la anumite intervenții, să poată 

fi decontate. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu știu dacă le poate face. E 

vorba de intervenții relativ simple. Ele sunt decontate o dată. Nu pot fi decontate de 

două ori. Sunt decontate de DSP......salariul, materialele și ce mai intră acolo. 

    D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Mă gândeam că se poate deconta 

și în cazul în care sunt costuri suplimentare, să le putem deconta în altă parte. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Asta trebuie să întrebăm DSP 

– ul dacă putem să avem dublă finanțare și DSP și CAS. 

    D-nul consilier local, ing.Stoica Cozmin: Ok. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”.  Corbu Luminița – Claudia nu și-a exercitat dreptul de 
vot. 
    Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea unor suprafețe de teren aparținând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al proprietarilor 
construcțiilor - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt  suprafețele de teren 

care sunt sub construcțiile care aparțin unor proprietari. Nu sunt suprafețe de teren 



libere. Au fost plătite, cu concesiune integrală, au construit în condițiile legii. Intrăm în 

normalitate, ca să zic așa, să nu aibă construcția un proprietar și terenul alt proprietar. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
     Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind stabilirea contravalorii normei de hrană acordată personalului din cadrul 
Poliţiei Locale Fălticeni începând cu data de 01.09.2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: S-a modificat cuantumul la 

nivel național prin Ordinul 893/15.05.2023. Dacă mă întrebați de ce nu am făcut mai 

repede acest lucru, vă spun că nu am avut prevederi bugetare, ca să actualizăm de la 

32 lei pe zi, la 48 lei pe zi. Am făcut calculele necesare  și până la sfârșitul anului avem 

posibilitatea să aplicăm acest ordin, astfel încât, începând cu data de 1 septembrie, 

bani pe care de fapt îi vor lua în octombrie, să crească de la 32 la 48 lei pe zi.  

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”.  Corbu Luminita - Claudia nu și-a exercitat dreptul de 
vot. 

   Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 
caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte 
funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Suprafețe de teren care nu 

erau trecute în inventar, dar ne aparțin. Le includem în inventarul bunurilor imobile care 

aparțin domeniului privat, pentru a le putea tria cu caracter definitiv, să înscriem dreptul 

nostru de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea Regulamentului de funcționare a parcurilor publice din 
municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Odată cu darea în folosință a 

noului Parc al Prefecturii,  se impunea reactualizarea Regulamentului de funcționare a 

parcurilor publice. Nu am dat  un HCL doar pentru acest Parc al Prefecturii, ci pentru 

toate parcurile publice care s-au făcut pe raza Municipiului Fălticeni. La art. 2,  

suprafața verde  este de ”minim 1000 mp”, nu un hectar. S-a strecurat o eroare aici, vă 

rog să faceți corectura necesară. Apoi la accesul cu animalele de companie în parc, 

poate fi permis în conformitate cu regulile stabilite de autoritățile competente...era  textul 

inițial. Vă rog să completați ”cu excepția Parcului Prefecturii, în care accesul animalelor 

de companie este interzis”. Este proiect cu finanțare europeană, nu putem permite 

acolo. Restul prevederilor rămân valabile și mai fac mențiunea că acest Regulament va 

intra în vigoare cu 1 octombrie, nu cu 1 septembrie, cum era prevăzut inițial. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Întocmire PUZ pentru 
construire clădiri de locuințe colective cu regim de înălțime D+P+2E+M. locuri de 
parcare, loc de joacă, spații verzi amenajate, împrejmuire, branșamente utilități” 
generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, 
strada Dumbrava Minunată, f.n., identificat prin nr.cad. 38953, proprietatea S.C. 
AS IT CONSTRUCT S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este o suprafață de teren, pe  

care dezvoltatorul imobiliar dorește să construiască locuințe colective. E un lucru bun că 

se dezvoltă și această latură, pentru că sunt aducătoare de impozite, venituri 

suplimentare la bugetul local. Deocamdată, acordăm avizul prealabil de oportunitate, 

adică îi dăm voie să se apuce de treabă. Nu îi aprobăm PUZ-ul. După ce vine cu toate 

autorizațiile, avizele de la toate instituțiile statului, putem să îi aprobăm PUZ-ul. 

Deocamdată, îi dăm doar aviz de oportunitate pentru a putea demara procurarea 

avizelor. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 



  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
 Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea achiziționării de servicii necesare implementării proiectului 
”DOTAREA CU MOBILIER, MATERIALE DIDACTICE ŞI ECHIPAMENTE DIGITALE 
A UNITĂŢILOR DE ÎNVĂŢĂMÂNT PREUNIVERSITAR ŞI A UNITĂŢILOR CONEXE 
DIN MUNICIPIUL FĂLTICENI, JUD. SUCEAVA”, finanțat prin Programul Național 
de Redresare și Reziliență – Componenta 15 – Educație- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am semnat contractul de 

finanțare, un proiect extrem de consistent. Vorbim de  2,7 milioane euro. Un proiect 

care ne va permite dotarea tuturor instituțiilor de învățământ din Municipiul Fălticeni, 

grădinițe, școli, licee, cu mobilier, materiale didactice, laboratoare, cabinete, săli de 

sport și ateliere. Un proiect consistent care ne va permite dotarea integrală, cu tot ceea 

ce are nevoie învățământul din Fălticeni. Valoarea este integral eligibilă din bani 

europeni. Noi punem mai puțin de 2% pentru achiziționarea de servicii de consultanță în 

achiziții publice-71.400,00 lei. Facem acest lucru pentru că ne dorim să ne mișcăm cât 

mai repede. Și 142.800,00 lei pentru achiziționarea de servicii de consultanță în 

domeniul managementului investiției și administrarea contractului de execuție. O sumă 

de 6.000 lei pentru reclamă și publicitate, impusă Uniunea Europeană și trebuie să o 

facem. Beneficiile sunt consistente. 133 miliarde vor intra în această toamnă. Este o 

provocare pentru instituțiile de învățământ și va trebui să găsim o întrebuințare  la 

dotările existente,  făcute și ele relativ recent. Va trebui să donăm, pentru că sunt 

materiale relativ noi.  

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 14 voturi „pentru”.  Corbu Luminița – Claudia și Pintilii Marius nu și-au 
exercitat dreptul de vot. 
 Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv punctul „ Diverse”. 



   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: La Școala Ion Irimescu este în 
construcție Sala de sport. Astăzi am fost acolo, pentru că a fost o ședință, și se mișcă 
foarte încet constructorul acesta. Acum pun problema centralei. Mai este puțin și vine 
toamna, trebuie încălzire. 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Constructorul și-a asumat ca 
până la finalul anului totul să fie gata. A zis că ce a fost greu a trecut, chiar dacă nu se 
vede decât partea de fundație. Va fi pe structură metalică.  Este realizată acea structură 
și  va dura două săptămâni să o monteze. Mai au șapa, suprafața de joc , vestiare, 
faianță gresie și gata. Centrala este cumpărată. 

    D-nul consilier local, ing.Stoica Cozmin: Centrala se dă în folosință separat 
sau cum? 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu. Până în noiembrie, toată 
investiția va fi gata. Chiar ieri am discutat problema, pentru că a trebuit să trimitem către 
Ministerul Finanțelor un răspuns  referitor la ce investiții avem și cât cheltuim. Am stat 
de vorbă cu ei și au zis că până în noiembrie ei absorb toți banii. Deci va fi gata și 
contractul. Și eu am fost sceptic și le-am spus la fel, că nu se vede mare lucru. 

   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dar racordurile pe dedesubt, sunt 
gata? 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Tot ce e dedesubt este 
rezolvat. Racordurile la utilități, cămine, gaz, apă, canalizare, curent. Așa cum au zis, 
sunt șanse reale să fie gata. Totuși mai au trei luni. 

   D-na consilier local, prof. Amarie Mariana: Dacă tot suntem la capitolul 
diverse,  s-a montat la noi la grădiniță un stâlp de iluminat și firele sunt lăsate așa. Sunt 
și copii pe acolo. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Anunțăm Direcția de utilități 
publice și rezolvăm. Domnul Gașpar a fost responsabil  de lucrarea aia. El a spus că 
elimină curent slab, era un bec mic care intra și într-un copac.  Acum am pus un bec cu 
două lămpi, se vede bine. El a zis că din măsurători îi vine o tensiune foarte slabă și 
bănuiește că undeva pe traseu este o întrerupere parțială. Așteaptă să vadă ce se 
întâmplă ca să poată lua o decizie. 

 D-na consilier local, prof. Amarie Mariana: Da, dar dacă era cumva un gărduț 
pus acolo,  dar  tot e descoperit. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Rezolvăm acum, bine că mi-
ați spus. 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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